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Datum: 8 augustus 2024 

Betreft: Schriftelijke vragen over groenbeheer 

    
Geacht college van Burgemeesters & Wethouders, 
 
Namens de fractie van de Barneveldse VVD stel ik, op grond van artikel 42 van de 
organisatieverordening van de gemeenteraad, enkele vragen over het beheer van de groenstroken 
in de gemeente Barneveld.  
 

De groenstroken veranderen in wildernis.  
Wij zijn van mening dat de buitenruimte en daarmee ook het groen in onze gemeente netjes 
verzorgd moet zijn. Dit is een van de visite kaartjes van de gemeente. Tot onze spijt is dit niet terug 
te zien in het onderhoud van de groenstroken op meerdere locaties in de gemeente Barneveld. 
Hoewel wij ook kunnen genieten van mooie bloeiende bermen zien wij, zeker naarmate de tijd 
vordert, een verwildering ontstaan die de uitstraling van de gemeente niet ten goede komt, maar 
ook niet de veiligheid. Die verwildering zien we niet alleen in de bermen, maar ook bij andere 

groenstroken. Een aantal kenmerkende voorbeelden van verwilderde groenstroken:  
1. Langs drukke wegen zoals de Lunterseweg. In de middenberm staat het kruidenmengsel 

dusdanig hoog dat dit het zicht op de oversteekplaatsen wegneemt. Wat vervolgens weer leidt      
tot gevaarlijke situaties. Ook langs de ‘zij’ bermen staat het onkruid hoog. Ter illustratie zijn 
afbeelding 1 en 2 opgenomen in de bijlage.  

2. Langs wijk- en centrumtoegangswegen, zoals de Holzenboschlaan, de Churchillstraat en de 

Baron van Nagellstraat. Langs de Holzenboschlaan staat het groen dusdanig hoog dat het op 
de weg komt te liggen en het overzicht over de weg voor de weggebruiker wegneemt. Ter 
illustratie zijn afbeelding 3 tot en met 6 opgenomen in de bijlage.  

3. In en om de woonwijken en parken verwildert het groen ook behoorlijk (zie ter illustratie 
afbeelding 7 en 8 in de bijlage). Maar ook in de omgeving van speelplaatsen staat het groen 
dusdanig hoog dat dit voor de kinderen niet uitnodigt om in een groene speelomgeving te gaan 
spelen. Bijvoorbeeld de speeltuin aan de Van Bommelstraat in Voorthuizen. Zie ter illustratie 

afbeelding 9 in de bijlage.  
 
Groen heeft waarde, maar het moet netjes en veilig zijn.  
Wij zijn van mening dat de buitenruimte een van de visitekaartjes van de gemeente is. Het 
groenbeheer hoort hierbij netjes geregeld te zijn. Verwilderde groenstroken vol onkruid en 

onverzorgde kruidenmengselstroken horen niet in een nette verzorgde gemeente. Daarnaast hoort 

het groen niet de (verkeers-)veiligheid ten negatieve te beïnvloeden, en dat is nu soms helaas wel 

het geval. In de commissie van 18 juni 2024 hebben wij gesproken over de brandveiligheid van de 
bermen, zeker na een langere droge periode. Ook vanwege deze veiligheid horen de groenstroken 
netjes bijgehouden te worden. Ook de stroken waar een kruidenmengsel aanwezig is.  

 
 
 



  

 

 
 
 

Vragen.  
Zodoende hebben wij de volgende vragen:  

1. De Barneveldse VVD is van mening dat de groenstroken netjes verzorgd moeten zijn in de 
gehele gemeente. Is het college dit met ons eens?  

a. Zo ja, waarom verwildert het groen in de gemeente?  
b. Zo niet, waarom niet?  

2. Deelt het college de mening van de Barneveldse VVD dat veiligheid, bijvoorbeeld brand- en 

verkeersveiligheid, voorgaat op hoogstaand onkruid en kruidenmengsel langs wegen?  
a. Zo ja, waarom staat het groen langs verschillende wegen zo hoog?  
b. Zo ja, waarom worden er dan kruidenmengsels in middenbermen gezaaid? 
c. Zo niet, waarom niet? 

3. Welke afspraken zijn er gemaakt omtrent het bijhouden en maaien van groen, inclusief de 
stroken met ‘kruidenmengsels’ langs de wegen?  

4. Wordt aan deze afspraken voldaan?  

a. Zo niet, welke acties gaat het college uitvoeren om deze gemaakte afspraken wel 
voldaan te krijgen?  

b. Indien er wel aan de afspraken voldaan wordt, moeten deze afspraken dan niet 
heroverwogen worden, zodat de groenstroken wel netjes verzorgd zijn?  

5. Tevens zijn wij van mening dat ook de groenvoorziening in en om de centra, de wijken en 
parken netjes moet zijn. Een omgeving rondom een speeltuin moet voor een kind 

uitnodigend zijn om te gaan spelen, zonder door onkruid te hoeven rennen. Bij een nette 
woonwijk hoort geen hoogstaand onkruid en onverzorgde kruidenmengselstroken. Deelt het 
college deze mening?  

a. Zo ja, waarom worden de groenstroken én kruidenmengselstroken niet overal netjes 
bijgehouden? 

6. Welke afspraken zijn er gemaakt omtrent het bijhouden en maaien van groen, inclusief 
kruidenmengselstroken, in de woonwijken, centra, parken en rondom de speeltuinen?  

7. Wordt er aan deze afspraken voldaan?  
a. Zo niet, welke acties gaat het college uitvoeren om deze gemaakte afspraken wel 

voldaan te krijgen? 
b. Indien er wel aan de afspraken voldaan wordt, moeten deze afspraken dan niet 

heroverwogen worden, zodat de groenstroken wel netjes verzorgd zijn?  

8. Mogen de inwoners de groenstroken in hun woonomgeving maaien zolang de gemeente dat 

niet doet?  
 

Wij verzoeken u de gestelde vragen per vraag te beantwoorden.  
 
 
Met vriendelijke groet,  
 
Namens de fractie van de Barneveldse VVD,    
 

 
 
Gerben Evers 
Raadslid 



  

Bijlage - Afbeeldingen.  

 

 
Afbeelding 1. Lunterseweg middenberm. 

 
Afbeelding 2. Lunterseweg 'zij' berm 



  

 
Afbeelding 3. Holzenboschlaan ter hoogte van wijktoegang 

 
Afbeelding 4. Holzenboschlaan net voorbij de oversteekplaats, richting de Baron van Nagellstraat. 

 
Afbeelding 5.Onkruid langs Churchillstraat ter hoogte van Koterweg 



  

 
Afbeelding 6. Onkruid aan de Baron van Nagellstraat 

 

 
Afbeelding 7. Verwilderd groen vanaf Zicht richting Molenveen. 



  

 
Afbeelding 8. Deels gemaaid groen langs wadi en parkeerplaats Keerploeg/Haakploeg 

 
Afbeelding 9. Speeltuin Van Bommelstraat 

 

    
 
 


